



ទ្រឹស្តីជំនឿអំពីការសិក្សា	វិធានការនានា លើការបង្រៀនមុខវិជ្ជាស្នូល
សិស្សគ្រប់រូបអាចឈានទៅដល់សេចក្តីសង្ឃឹមដ៏ខ្ពស់(លើពួកគេ)	ផ្តល់សិស្សម្នាក់ៗជាមួយការបង្រៀន ជំនួយនិងគោលដៅ គេត្រូវការឈានទៅដល់ការគុណភាពកម្រិតខ្ពស់។
សិស្សទាំងឡាយមានចំណុចខ្លាំង សេចក្តីត្រូវការនានានិងចំណុចចាប់ផ្តើមផ្សេងៗគ្នា ផ្អែកលើបទពិសោធន៍ មានមកហើយ។ ពួកគេរៀនតាមមធ្យោបាយនិងពេលវេលាខុសគ្នា រៀងៗខ្លួន។	ឱ្យសិស្សទាំងអស់ ទទួលបានសេចក្តីសង្ឃឹមខ្ពស់បំផុតនិងបង្រៀនឱ្យបានលើសពីការសង្ឃឹមទុក។
ជំនាញខាងកិច្ចការសាលា ទម្លាប់ការសិក្សា និងមនោសញ្ចេតនាសង្គមគឺជាការសំខាន់ដូចគ្នា នៅសាលារៀន ក៏ដូចជាក្នុងជីវិតរស់នៅ។	បង្កើតទ្រឹស្តីច្បាស់លាស់ មុនវិជ្ជា ដែលត្រូវនិងស្តង់ដារ និងវិធីបង្រៀន ដែលអាចធ្វើឱ្យសិស្សរៀនបានពិតប្រាកដលមហាវិទ្យាល័យ វិជ្ជាជីវៈ និងពិភពលោក។  ទម្លាប់កិច្ចការអភិវឌ្ឍន៍ ច្បាស់លាស់ ត្រឹមត្រូវ ពិតប្រាកដនិងសមត្ថភាពទាំងឡាយនិងមនោសញ្ចេតនាសង្គម តាមរយៈការពិសោធន៍ខាង នៅសាលារៀន។  តាមដាននិងរាយការណ៍ជំនាញសិស្ស អំពីគុណភាពការសិក្សា ទម្លាប់កិច្ចការ និងភាពជាក់ស្តែង។
សិស្សទាំងឡាយអាចសិក្សាបានល្អ បើយើងប្រគល់អំណាចឱ្យពួកគេហើយពួកគេមានអារម្មណ៍ថាអាច ធ្វើបាន។	រៀបចំសិស្សទាំងឡាយជាមួយនិងកម្រិតស្តង់ដារពិតប្រាកដ លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យនិងការកំសាន្តលំអិតពីការរើកម្រិត របស់ពួកគេ។  ផ្តល់សិស្សទាំងឡាយ ទទួលបានសេចក្តីសង្ឃឹមខ្ពស់ពីការសិក្សា និងឱ្យអំណាចទៅគេ ដើម្បីធ្វើការសម្រេចក្នុងការរៀនសូត្រ របស់គេ។
ការសិក្សាក្នុងក្រុមមនុស្សផ្សេងៗគ្នា អាចទ្រោមសិស្សទាំងឡាយឱ្យរីកចម្រើននិងធ្វើកិច្ចការបានក្នុងពិភពលោក មួយ ដែលមានមនុស្សផ្សេងៗគ្នាតើនឹងទទួលបានប្រក្រតី និងពិបាកក្នុងការទាក់ទង។	ប្រើកម្មវិធីបច្ចេកទេសបង្រៀន ដែលផ្តល់ឱកាសទៅនិងប្រពៃណីយ៍ និងភាសា។  ជួយបង្កើន និង ទទួលបានស្គាល់តម្លៃពហុភាសាភាសាមួយ។  ធ្វើការដាក់ស្តង់ដារ សិស្សទាំងឡាយ មានឱកាសដើម្បីរៀនសូត្រ ក្នុងក្រុមមួយ ដែលមានមនុស្សច្រើនសាសន៍សាយម៉ៅជាមួយគ្នា។
ការលំហាត់អនុវត្តនិងការរៀនសូត្រអំពីកំហុសទាំងឡាយ គឺជាធម្មជាតិនិងចាំបាច់ជាផ្នែកមួយ ដែលដាច់ លំដោយ ទៃការរៀនសូត្រ។	ប្រើលំហាត់បង្រៀន ដែលមានរូបទាំងការធ្វើវិញ្ញាណ តាំងបង្រៀនក្នុងក្រុមតូចៗ ពិនិត្យគ្នាបញ្ចប់រៀន។ សរសេរឡើងវិញនិងឱកាសផ្សេងៗ ទៀត ដើម្បីបង្ហាញសមត្ថភាពចំណេះដឹង របស់សិស្ស។  ផ្សារភ្ជាប់បែបបទសាលានិងបទវិទ្យា ដែលបង្ហាញអំពីវិធានការសិក្សានេះ។
ភាពជាគ្រួសារ ការប្រឡូកគ្នា និងការសហការរវាង ជួយឱ្យសិស្សរៀនបានសម្រេចជោគជ័យ។	ធានាថា សិស្សនីមួយៗ មានទំនាក់ទំនងជិតស្និទ្ធជាមួយមនុស្សពេញវ័យនៅសាលារៀន។  បង្កើតបទពិសោធន៍ការសិក្សាខាង ដែលអាចឱ្យសិស្សរៀនសូត្របាន ទទួលបានទំនាក់ទំនងក្នុងលោកនេះ។

P312- KHM Beliefs & Core Teaching Practices